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Protokół Nr XLV/23 

z obrad XLV sesji Rady Powiatu Kolneńskiego 

w dniu 25 maja 2023 r. 

 

Obrady XLV sesji Rady Powiatu Kolneńskiego VI kadencji, prowadzono w 

Starostwie Powiatowym w Kolnie (w sali konferencyjnej). Obrady prowadzono w godz. od 

1300 do 1420 pod przewodnictwem Michała Kulczewskiego – Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący otworzył obrady sesji i powitał wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad do podejmowania uchwał. W chwili otwarcia 

obrad obecnych było 11 radnych, nieobecny był radny Remigiusz Bikowski, radna Monika 

Stachelska, radny Roland Andrzej Długozima, radny Karol Pieloszczyk.  

(Lista obecności radnych – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Spoza Rady na sesji obecni byli m.in.: Sekretarz Powiatu Agnieszka Chrzanowska, Skarbnik 

Powiatu Anna Olszak, Dyrektor PZOO w Kolnie Sławomir Zalewski, Z-ca Naczelnika 

Wydziału Organizacyjnego Iwona Podeszwik, Radca Prawny Zbigniew Twarowski, 

Dyrektor PCPR w Kolnie Krzysztof Sobiewski, Dyrektor Powiatowej Biblioteki 

Pedagogicznej w Kolnie Bożena Kowalewska, Dyrektor Szpitala Ogólnego w Kolnie 

Krystyna Dobrołowicz, Z-ca Dyrektora ds. finansowo-ekonomicznych Szpitala Ogólnego w 

Kolnie Aneta Długozima, Z-ca Dyrektora ds. lecznictwa Szpitala Ogólnego w Kolnie 

Grzegorz Łojewski . (Lista obecności gości – stanowi załącznik do protokołu) 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady poinformował, że zostało wysłane zaproszenie na 

sesję Rady Powiatu Kolneńskiego Dyrektorowi Podlaskiego Oddziału Wojewódzkiego 

Narodowego Funduszu Zdrowia Panu Maciejowi Bogdanowi Olesińskiemu. Jednak z uwagi 

na pełnione obowiązki nie miał możliwości przyjazdu na sesję. W związku z tym, po 

konsultacji ze Starostą zostało ustalone, że jeśli ktoś z radnych byłby chętny jechać na takie 

spotkanie, to zostałby zorganizowany wyjazd do NFZ.  

Następnie Przewodniczący Rady  przypomniał, że porządek obrad został przekazany radnym 

wraz z materiałami na sesję drogą elektroniczną i zapytał o ewentualne uwagi, i wnioski do 

niego. Uwag i wniosków nie zgłaszano. Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  z obrad poprzedniej sesji.  

4. Sprawozdanie Starosty z  międzysesyjnej pracy Zarządu Powiatu. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Kolnie w roku 2022 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2023 

oraz efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za rok 2022. 

7. Przedstawienie informacji w sprawie wykonania planu finansowego za 2022 rok dla 

środków pochodzących z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 wg uchwały Nr 

118/582/23 Zarządu Powiatu Kolneńskiego z dnia 30 marca 2023 r. 

8. Przedstawienie informacji w sprawie wykonania planu finansowego dla wydzielonego 

rachunku środków z Funduszu Pomocy na realizację zadań na rzecz pomocy 

obywatelom Ukrainy dotkniętym konfliktem zbrojnym na terenie Ukrainy za 2022 rok 

wg uchwały Nr 118/583/23 Zarządu Powiatu Kolneńskiego z dnia 30 marca 2023 r. 

9. Podjęcie  uchwał wg projektów wniesionych przez Zarząd Powiatu tj.: 

1) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Kolneńskiego na 2023 r.; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kolneńskiego na lata 

2023-2032; 
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3) w sprawie przyjęcia "Sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu 

Kolneńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalności pożytku publicznego w 2022 roku”; 

4) w sprawie zmiany statutu Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie; 

5) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych oraz przyznawania zwolnień od obowiązku 

realizacji tego wymiaru dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze 

w szkołach i placówkach; 

6) zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Kolneński; 

7) w sprawie likwidacji Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w Kolnie; 

8) w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Szpitala Ogólnego w 

Kolnie za 2022 r.; 

9) w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Ogólnego w Kolnie. 

10. Analiza aktualnej sytuacji finansowej Szpitala Ogólnego w Kolnie. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Zamknięcie sesji. 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1. i Ad.2. – zrealizowano. 

 

W tym miejscu do obrad sesji dołączył radny Roland Andrzej Długozima. Na sesji 

obecnych było 12 radnych.  

 

Ad.3. Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z obrad poprzedniej sesji Rady 

Powiatu Kolneńskiego został udostępniony radnym w formie elektronicznej na panelu 

radnego oraz był wyłożony do wglądu przed dzisiejszą sesją. Zapytał o uwagi do protokołu. 

Uwag nie zgłaszano. W głosowaniu jawnym imiennym 12 gł. „za” tj. jednogłośnie Rada 

Powiatu przyjęła protokół ozn. Nr XLIV/23. 

 

Ad.4. Sprawozdanie z międzysesyjnej pracy Zarządu Powiatu Kolneńskiego od dnia 5 

kwietnia 2023 r. do dnia 25 maja 2023 r. przedstawił Starosta Kolneński Tadeusz Klama. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Michał Kulczewski i zapytał czy Zarząd Powiatu planuje 

wyremontować łazienki w budynku Przychodni w Kolnie, ponieważ są w złym stanie 

technicznym.  

Starosta Tadeusz Klama odpowiedział, że cały czas trwają rozmowy na temat prac 

remontowych w budynku Przychodni. Być może jeszcze w tym roku zacznie się remont 

łazienek. Sprawa jest złożona, ponieważ należy wykonać dokumentacje projektowe na ich 

wykonanie.  

Więcej pytań nie zgłaszano.    

(Sprawozdanie spisane odrębnie – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.5. Przewodniczący Rady Michał Kulczewski poinformował, że na chwilę obecną nie 

wpłynęły na piśmie żadne interpelacje oraz zapytania radnych.  

 

Ad.6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kolnie w 

roku 2022 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2023 oraz efektów 

pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za rok 2022 przedstawił Dyrektor 
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Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kolnie Krzysztof Sobiewski. Szczegółowe 

sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.   

Radni uwag nie zgłaszali, następnie – w głosowaniu 12 gł. „za” tj. jednogłośnie podjęli 

uchwałę  Nr XLV/361/23 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Kolnie w roku 2022 wraz z wykazem potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej na rok 2023 oraz efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy 

Zastępczej za rok 2022. 

(podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.7. Informację w sprawie wykonania planu finansowego za 2022 rok dla środków 

pochodzących z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 wg uchwały Nr 118/582/23 Zarządu 

Powiatu Kolneńskiego z dnia 30 marca 2023 r. przedstawiła Skarbnik Powiatu Anna Olszak.  

Pytań do przedstawionej informacji nie składano.  

(Uchwała, o której mowa stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.8. Skarbnik Powiatu Anna Olszak przedstawiła informację w sprawie wykonania planu 

finansowego dla wydzielonego rachunku środków z Funduszu Pomocy na realizację zadań 

na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy dotkniętym konfliktem zbrojnym na terenie Ukrainy 

za 2022 rok wg uchwały Nr 118/583/23 Zarządu Powiatu Kolneńskiego z dnia 30 marca 

2023 r. 

Pytań nie zgłaszano. 

(Uchwała, o której mowa stanowi załącznik do protokołu) 

     

Ad.9. Według wniesionych przez Zarząd Powiatu projektów uchwał, po ich przedstawieniu 

i omówieniu na sesji, Rada Powiatu podjęła: 

 

1) Uchwałę Nr XLV/361/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu kolneńskiego na 2023 r. – 

w głosowaniu 12 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Skarbnika 

Powiatu Annę Olszak, przy pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Finansów przedstawionej 

przez Przewodniczącego Komisji Stanisława Wiszowatego. Objaśnienia dokonanych 

zmian stanowi załącznik Nr 3 do uchwały. Dyskusji nie podejmowano.  

 

2) Uchwałę Nr XLV/362/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kolneńskiego na lata 2023-2032 - w głosowaniu 12 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu 

przedstawionego przez Skarbnika Powiatu Annę Olszak, przy pozytywnej opinii Komisji 

Budżetu i Finansów przedstawionej przez Przewodniczącego Komisji Stanisława 

Wiszowatego. Objaśnienia wprowadzonych zmian zawarto w załączniku Nr 3 do uchwały. 

Uwag nie zgłaszano. 

 

3) Uchwałę Nr XLV/363/23 w sprawie przyjęcia "Sprawozdania z realizacji Programu 

współpracy Powiatu Kolneńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalności pożytku publicznego w 2022 roku” – w głosowaniu 12 gł. „za” 

tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Z-cę Naczelnika Wydziału 

Organizacyjnego Iwonę Podeszwik, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i 

Rozwoju Gospodarczego przedstawionej przez Wiceprzewodniczącego Komisji Rolanda 

Andrzeja Długozima. Ponadto dodał, że jeden z członków komisji zgłosił wniosek o 

zwiększenie w budżecie powiatu na przyszłe lata środków finansowych przyznawanych 

organizacjom pozarządowym. Dodał także, aby Zarząd Powiatu w przyznawaniu dotacji 

brał pod uwagę propozycje komisji konkursowej, która opiniuje złożone oferty. Pytań radni 

nie zgłaszali.     
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4) Uchwałę Nr XLV/364/23 w sprawie zmiany statutu Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty 

w Kolnie – w głosowaniu 11 gł. „za”, przy jednym głosie nieoddanym (w związku z 

problemami technicznymi głosu nie oddał radny Hubert Charubin) wg projektu 

przedstawionego przez Dyrektora Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie 

Sławomira Zalewskiego, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju 

Gospodarczego przedstawionej przez Wiceprzewodniczącego Komisji Rolanda Andrzeja 

Długozima. Uwag nie zgłaszano.  

 

5) Uchwałę Nr XLV/365/23 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych oraz przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji tego 

wymiaru dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach 

i placówkach – w głosowaniu 12 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego 

przez Dyrektora Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie Sławomira Zalewskiego, 

przy pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawionej przez Wiceprzewodniczącego Komisji Rolanda Andrzeja Długozima. 

Uwag nie zgłaszano.  

 

6) Uchwałę Nr XLV/366/23 zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Kolneński - w głosowaniu 12 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego 

przez Dyrektora Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie Sławomira Zalewskiego, 

przy pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawionej przez Wiceprzewodniczącego Komisji Rolanda Andrzeja Długozima. 

Uwag nie zgłaszano. 

 

7) Uchwałę Nr XLV/367/23 w sprawie likwidacji Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w 

Kolnie - w głosowaniu 12 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez 

Dyrektora Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie Sławomira Zalewskiego, przy 

pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego przedstawionej 

przez Wiceprzewodniczącego Komisji Rolanda Andrzeja Długozima oraz Komisji Budżetu 

i Finansów przedstawionej przez Przewodniczącego Komisji Stanisława Wiszowatego.  

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję. 

Głos zabrał radny Roland Andrzej Długozima złożył podziękowania Dyrektorowi 

Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w Kolnie Pani Bożenie Kowalewskiej za wieloletnią 

pracę na rzecz powiatu kolneńskiego, za szerzenie działalności kulturalnej, pedagogicznej.  

Więcej pytań i uwag nie zgłaszano.    

  

8) Uchwałę Nr XLV/368/23 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Szpitala Ogólnego w Kolnie za 2022 r. – w głosowaniu 12 gł. „za” tj. jednogłośnie wg 

projektu przedstawionego przez Dyrektora Szpitala Ogólnego w Kolnie Krystynę 

Dobrołowicz, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju 

Gospodarczego oraz Komisji Budżetu i Finansów przedstawionej przez Przewodniczącego 

Komisji BiF Stanisława Wiszowatego.    

Dyskusji nie podejmowano.  

 

9) Uchwałę Nr XLV/369/23 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala 

Ogólnego w Kolnie – w głosowaniu 12 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu 

przedstawionego przez Dyrektora Szpitala Ogólnego w Kolnie Krystynę Dobrołowicz. 

Poinformowała m.in., że na podstawie przeprowadzonej analizy raportu stwierdza się, że 

aktualna sytuacja Szpitala jest stabilna, jednak uległa pogorszeniu i wymaga wdrożenia 

działań naprawczych. W związku z tym, jeśli w sprawozdaniu finansowym wystąpiła strata 
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netto, należy w terminie 3 miesięcy od upływu terminu do zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego tj. do dnia 30 września sporządzić program naprawczy Szpitala.  

Ponadto powiedziała, że dwa oddziały w szpitalu tj. oddział pediatryczny i położniczo-

ginekologiczny nie zarabiają nawet na wynagrodzenia. Jest coraz mniej porodów. W  

2022 r. było 220 porodów, a w roku 2023 prawdopodobnie będzie poniżej 200.   

Następnie Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego 

Roland Andrzej Długozima poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Stanisław Wiszowaty przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. Ponadto dodał, że sytuacja Szpitala pogorszyła się porównując 

z poprzednim rokiem. Sytuacja finansowa nie zależy od zarządzania, tylko od sytuacji 

ekonomicznej w kraju. Spowodowane jest to rosnącą inflacją, wzrostem kosztów energii, 

płac itd. Wyraził nadzieje, że sytuacja się polepszy i zostaną zwiększone kontrakty za 

poszczególne procedury.   

Kolejno głos zabrał radny Roland Andrzej Długozima i powiedział, że Szpital jest jednostką 

sztandarową powiatu, jeśli nie będzie Szpitala, nie będzie powiatu. Dyrekcja Szpitala nie 

udźwignie ciężkiej sytuacji placówki. Dodał, że nie podziela pozytywnej opinii 

przedmówcy, ponieważ jeśli wzrośnie wycena kontraktów, to poniesie to za sobą wzrost 

innych kosztów. Tak więc sytuacja Szpitala może się poprawi na krótko, albo i nie. W 

związku z tym zwrócił się do Starosty z zapytaniem jak Zarząd Powiatu planuje poprawić 

sytuację placówki, szczególnie tych dwóch nierentownych oddziałów. 

Głos zabrał Starosta Tadeusz Kama i powiedział, że praktycznie na każdym posiedzeniu 

Zarządu Powiatu omawiana jest sytuacja Szpitala. Czekamy na rozwiązania ustawowe, 

systemowe. W ostatnim projekcie odrzuconym w sejmie, był zapis, żeby było 400 porodów. 

Jednak projekt ustawy został odrzucony. Jeśli taki zapis zostałby przyjęty, „to bym nam 

otworzyło furtkę do zamknięcia oddziału”. Tak więc czekamy na rozwiązania odgórne, a 

jeśli ich nie będzie, to być może pod koniec kadencji Rada Powiatu będzie musiała podjąć 

decyzję o zawieszeniu lub zamknięciu tych dwóch oddziałów.  

Następnie głos zabrał radny Zdzisław Szymański i powiedział, że sytuacja Szpitala nie jest 

taka zła, jak wspomniał radny Roland Andrzej Długozima. W poprzednich kadencjach, 

sytuacja nie była tak dobra jak teraz. Szpital nie miał takiego budżetu jak teraz. Dodał, że 

powiat wspomaga finansowo Szpital i Szpital się utrzymuje. Wyraził nadzieję, że środki na 

Szpital zostaną przyznane.  

Na tym dyskusję zakończono.  

 

Ad.10. W tym punkcie głos zabrała Dyrektor Szpitala Ogólnego w Kolnie Krystyna 

Dobrołowicz i pokrótce przedstawiła bieżącą sytuację jednostki. Poinformowała m.in., że 

od lipca ponownie nastąpi wzrost wynagrodzeń pracowników medycznych i niezbędne jest 

podniesienie wynagrodzeń pozostałym pracownikom. Wspomniała, że wystąpiła do 

związków zawodowych o zatwierdzenie wzrostu wynagrodzeń i otrzymała opinię 

negatywną. Pani Krystyna Dobrołowicz powiedziała, że wynagrodzenia wzrosną o 11%, 

czyli o ok 2 mln zł na pół roku. Od lipca prawdopodobnie zostanie uruchomiony dzienny 

oddział rehabilitacji. Szpital czeka, aby oddział psychiatryczny dołączył do centrum 

zdrowia psychicznego. Wspomniała, że została sporządzona analiza rentowności, która 

wynosi 5,46% na psychiatrii, na rehabilitacji 28,11 %. Natomiast w poradniach w 

większości są dodatnie wyniki z analizy kosztów, najgorsza sytuacja jest w poradni 

diabetologicznej i wynosi minus 20% oraz w poradni poł.-gin. minus 2,01%. Pozostałe 

poradnie przynoszą przychód. Łącznie za 4 miesiące dochód wynosi 453 tys. zł. Szpital ma 

nadwykonania na kwotę ponad 1 mln zł i nie wiadomo czy NFZ za nie zapłaci.  

Według sporządzonej analizy rentowność na oddziale pediatrycznym wynosi minus 

47,54%, na oddziale poł.-gin. minus 85%, na oddziale wewnętrznym z geriatrią plus 1,11%, 
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na oddziale chirurgicznym minus 1,17%, na oddziale paliatywnym plus 16,99%, OIOM 

minus 33,14%. Łącznie rentowność wszystkich oddziałów wynosi minus 14,87%.  

Wspomniała, że w Szpitalu jest poważna awaria centralnego ogrzewania. Jest przeciek, 

którego na terenie działu technicznego nie można zlokalizować, wobec tego należy 

wykonać nowe przyłącze. W niedługim czasie zakończą się prace związane z budową 

lądowiska. Zakończy się również remont budynku tlenowni. Szpital będzie starał się 

uruchomić w Szpitalu rezonans magnetyczny. Placówka posiada tomograf komputerowy, 

przeprowadzane są badania gastroskopii i kolonoskopii i to przynosi Szpitalowi dochody.  

Dodała również, że pielęgniarki z tytułem magister i specjalizacją złożyły pozew do Sądu 

o zwiększenie wynagrodzeń. Jednak wg wydanego przez nią Zarządzenia w ubiegłym roku 

personel otrzymuje wynagrodzenia wg wymagań na danym stanowisku, a nie ze względu 

na posiadane wykształcenie.  

Następnie głos zabrał radny Michał Kulczewski i zapytał ile wynosi rentowność na oddziale 

poł.-gin. i dziecięcym jeśli weźmiemy pod uwagę tylko koszty bezpośrednie. 

Dyrektor Szpitala odpowiedziała, że rentowność na oddziale dziecięcym wynosi minus 

24%, natomiast na oddziale położniczo-ginekologicznym minus 23,88%. Dodała, że 

oddział poł.-ginek. korzysta z bloku operacyjnego, a koszty bloku procentowo do ilości 

czasu pracy są rozliczane na chirurgię i na odział poł.-gin.  

Przewodniczący Rady dodał, że koszty pośrednie są przypisywane do przychodu, więc nie 

są równo dzielone. Czyli procentowo im większy przychód tym więcej kosztów. 

Pani Krystyna Dobrołowicz odpowiedziała, że nie. Na bloku koszty liczone są wg ilości 

godzin pracy bloku. Jeśli blok jest wykorzystywany w większości przez chirurgię i 

ortopedię to jest procentowo liczone. Dodała, że procedury na oddziale poł.-gin. są źle 

wycenione i wyraziła nadzieję, że te kwoty zostaną zwiększone. Źle wycenione są również 

procedury na oddziale wewnętrznym. Jeśli chodzi o koszty bezpośrednie to rentowność na 

oddziale pediatrycznym wynosi minus 24,83%, minus 23,88% na oddz. poł.-gin., plus 

32,57% na oddz. wew., plus 38,56% na oddz. chirurgicznym, plus 26,21% na oddz. 

paliatywnym, minus 12,57% OIOM. Razem rentowność wszystkich oddziałów wynosi 

19,52%. 

Na tym dyskusję zakończono. 

(podjęte uchwały załączono do protokołu)  

 

Ad.11. W związku z brakiem interpelacji i zapytań ten punkt stał się bezprzedmiotowy. 

 

Ad.12. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

W wolnych wnioskach głos zabrali Radny Zdzisław Szymański oraz radny Roland Andrzej 

Długozima.  

 

(Protokół głosowania z dnia 25 maja 2023 r., w którym znajdują się wszystkie listy  

z przeprowadzonych na sesji głosowań jawnych imiennych, stanowi załącznik do 

protokołu) 

 

(Nagranie z sesji Rady Powiatu Kolneńskiego z dnia 25 maja 2023 r. znajduje się w BIP 

i na stronie internetowej powiatu) 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił zamknięcie 

obrad XLV Sesji Rady Powiatu Kolneńskiego.  

 

Przewodniczący Rady 

Michał Kulczewski 

Protokół sporządziła: 

Karolina Wysocka 


